

11 Days 8 Nights The Real Middle-Earth of New Zealand

11 天 8 晚 探索新西兰真实中土世界

Tour Code: SNZT-MH/11
SNZTC-MH/11

Valid from March 2019

- **CITIES!** Auckland, Hokitika, Fox Glacier, Wanaka, Queenstown, Te Anau, Mount Cook, Christchurch, Matamata, Rotorua
城市! 奥克兰, 霍基蒂卡, 福克斯冰川, 瓦纳卡, 皇后镇, 蒂阿瑙, 库克山, 基督城, 玛塔玛塔, 罗托鲁瓦
- **SLEEP!** Tourist class hotel based on final confirmation or similar standard:
住宿! 旅游级酒店住宿以类似为标准
- | | |
|---|----------------------------------|
| ❖ Auckland (1N-Auckland City) | ❖ 奥克兰 (1晚-奥克兰市酒店) |
| ❖ Hokitika (1N-Beach Front) | ❖ 霍基蒂卡 (1晚-海滨酒店) |
| ❖ Wanaka (1N-Wanaka Hotel) | ❖ 瓦纳卡 (1晚-瓦纳卡酒店) |
| ❖ Te Anau (1N-Luxmore) | ❖ 蒂阿瑙 (1晚-卓越酒店) |
| ❖ Queenstown (1N-Holiday Inn) | ❖ 皇后镇 (1晚-假日酒店) |
| ❖ Mt Cook National Park (1N-Mt Cook Resort) | ❖ 库克山 (1晚-库克山庄酒店) |
| OR Canterbury Region (1N-Resort Style) | 或 坎特伯雷区 (1晚-度假式酒店)*SNZTC* |
| *SNZTC* | |
| ❖ Hamilton (1N-Ibis Hotel) | ❖ 哈密顿 (1晚-宜必思酒店) |
| ❖ Rotorua (1N-Sudima Hotel) | ❖ 罗托鲁瓦 (1晚-苏蒂玛湖边酒店) |
- **EAT!** Chinese Dim Sum, NZ dessert pavlova, Skyline International Buffet, Mixed Asian cuisine, Lobster (Half per person), Hangi Feast
道地美食! 中式点心, 新西兰帕洛娃, Skyline 国际标志自助餐, 亚洲美食, 龙虾 (每人半只), 毛利风味

01 Kuala Lumpur → Auckland, New Zealand.

- Depart to Auckland.
吉隆坡 → 奥克兰, 新西兰
- 出发到奥克兰, 新西兰最大城市。

02 Arrive Auckland (Buffet dinner)

- Welcome to Auckland, the largest and most diverse city in New Zealand!
- **Sightseeing tour of Auckland** begins with a drive over the Harbour Bridge to the North Shore. To see the Heritage architecture of Queen Street to Auckland's famed Viaduct Harbour, the city's oldest park, Auckland Domain, whose vegetation thrives from the soil of an ancient volcano. Continue our drive to Mission Bay via Tamaki Drive, the Michael Joseph Savage Memorial Park, which boasts picturesque views over Whenua Rangatira and Waitemata Harbour.

抵达奥克兰 (自助晚餐)

- 欢迎来到奥克兰, 新西兰最大, 最多元化的城市!
- **奥克兰市区游:** 途经海港大桥到北岸, 车游皇后街欣赏历史性的建筑、奥克兰著名的高架桥港、这个城市最古老的奥克兰市立公园。通过 Tamaki Drive 车游工党纪念碑公园和欣赏怀特玛塔港的全景和壮丽的米慎湾景色。

03 Auckland → Christchurch (148km) 🚗 Arthur's Pass National Park (128km) 🚗 Hokitika (Box breakfast / Chinese Dim Sum lunch/New Zealander dinner)

- **Sightseeing tour covers Christchurch's** top landmarks, including Hagley Park, the Bridge of Remembrance and New Regent Street, and details of the city's history, including recovery after the 2011 earthquake that devastated much of New Zealand's second most populous city.
- **Arthur's Pass National Park** has an incredible diversity of flora and landscape in the heart of the Southern Alps. Journey across the wide expanses of the Canterbury Plains into the high country surrounded by rugged mountain ranges. After leaving the Canterbury Plains, the landscape dramatically changes into sub-alpine before we head towards the spectacular view of the Waimakariri River and the Arthur's Pass National Park.
- **Hokitika**, a cool little town with nature at your doorstep with mountains, rivers and beaches. You can easily experience the vibrant art, culture and heritage with many local boutiques selling jewellery made with gold and jade.

奥克兰 → 基督城(148 公里) 🚗 亞瑟通道國家公園(128 公里) 🚗 霍基蒂卡
(早餐盒/中式点心午餐/新西兰晚餐)

- **基督城市区游**: 包括哈格利公园、追忆桥、新摄政街和了解整个城市的历史, 其中包括 2011 年后恢复地震摧毁的新西兰人口最多的第二城市。
- **阿瑟山口国家公园**内可看见让人难以置信的多样性植物和壮丽的阿尔卑斯山的景观。我们将穿越一望无际的特伯雷平原及雄伟的南阿尔卑斯山脉, 路途欣赏壮观的峡谷和怀马卡里里河谷直到阿瑟山口国家公园。
- **霍基蒂卡小城镇**靠着大自然的湖畔与山川, 还拥有大自然的河流和海滩。您可以亲身了解当地的艺术, 文化和遗产、还有许多当地精品店内售卖着用金制成的首饰和玉。

04 Hokitika (180km) 🚗 Fox Glacier (262 km) 🚗 Wanaka (Hotel breakfast/New Zealander dinner)

- **Fox Glacier Valley Walk** (2.6 km): Starting at the end of Glacier Access Road on the north side of the Fox River, this short walk gets you up close and personal with Fox Glacier's terminal face. Surrounding the trail is a world of glaciation: glacial moraines fill the sides of the valley and the Fox River flows from under the great wall of ice. Abide by safety barriers and do not follow guided trips onto the glacier.
- **Lake Matheson**, the unsurpassed views and mountain reflections from the forested shores of Lake Matheson make this easy walk one of the most popular on the West Coast. The Jetty Viewpoint provides a magnificent mountain view reflected in the dark waters, continue further around the lake, you will find a mountain reflection shrouded in native foliage at the top end of the lake, the mirror Reflection Island.(Approximately walking time: 1½ hrs)
- Wanaka situated on the crystal-clear waters of New Zealand's fourth-largest lake.

霍基蒂卡(180 公里) 🚗 福克斯冰川(262 公里) 🚗 瓦纳卡 (早餐/新西兰晚餐)

- **福克斯冰川谷步道**(2.6 公里): 从福克斯河北侧的冰川通道路尽头开始, 这段短途步行将让您亲近福克斯冰川的终点站。小径周围是一片冰川世界: 冰川冰碛充满了山谷的两侧, 福克斯河从冰墙下方流过。遵守安全屏障, 不要跟随导游前往冰川。
- **马西森湖**, 卓绝的景色和山脉的反射来自马西森湖的森林湖畔使西海岸成为最流行的一种有氧步行径。码头的观点提供了一个反映在黑暗水域壮丽的山景, 进一步继续围绕湖, 你会发现在湖的顶端一个山倒影笼罩着原生植物, 称为镜面反射岛。(大约步行时间: 1.5 小时)
- 瓦纳卡坐落于清澈新西兰第四大湖泊水域。

05 Wanaka (68km) 🚗 Queenstown (173km) 🚗 Te Anau (Hotel breakfast/ Buffet lunch at Skyline/Chinese dinner)

- **Mrs Jones Fruits Orchard**, one of Central Otago's most well-known orchards. All year round there is a large selection of fresh fruits and berries, dried fruits and honey are available from the stall.
- **Kawarau Bungy Centre**, this is the home of Bungy and the birthplace of the adventurous. It nestled into the rock face above the magnificent Kawarau Gorge. You may opt to choose your jump to get as much excitement as you could handle or just savouring the atmosphere from its viewing platform.
(Optional tour: NZD205)
- **Skyline Queenstown Gondola**, the steepest cable car lift in the Southern Hemisphere, and one of the must do activities in Queenstown! The gondola carries you 450 metres to the top of Bob's Peak. En-route you will enjoy a spectacular 220° panorama, with breath taking views of Coronet Peak, The Remarkable, Walter Peak, Cecil Peak and over Queenstown.
- Enjoy a sumptuous **buffet lunch** at Skyline's Stratosfare Restaurant & Bar, which offers iconic New Zealand cuisine and international dishes.
- **Queenstown**, famous for its stunning scenery and surrounded by mountains and set on the shores of crystal clear Lake Wakatipu. We have allocated some free time for you to wander around the city centre, you may do some shopping or just relax at the café to enjoy a beautiful view of Lake Wakatipu.
- **Te Anau**, the serene deep waters of Lake Te Anau make up the 2nd largest lake in New Zealand.

瓦纳卡(68 公里) 🚗 皇后镇(173 公里) 🚗 蒂阿瑙 (早餐/Skyline 自助午餐/中式晚餐)

- **琼斯太太果园**, 位于中奥塔哥地区最知名的果园之一, 这里全年都有各式的新鲜水果和浆果, 干果和蜂

蜜。

- **卡瓦劳高空弹跳**，这里是高空弹跳的发源地。它位于岩石表面华丽的卡瓦劳峡谷之上。您可自费参加这个充满刺激性的高空弹跳或欣赏观景台的周围。（自费项目：纽币 205）
- **皇后镇天际线缆车**，是南半球最陡的缆车轨道，而且也是必尝试活动之一！缆车将载您 450 米到达 Bob's Peak 的顶端。途中你会欣赏壮观的 220 度全景，与皇冠峰，瓦尔特峰，峰塞西尔及以上皇后镇。
- 在 Skyline's Stratosfare 餐厅享用丰盛的**自助午餐**，是道地的新西兰美食和国际美食。
- **皇后镇**，这里有迷人的景致及四面环山和拥有水晶般的瓦卡蒂普湖。自由活动，你可以到周围购物或者在咖啡厅休息，享受瓦卡蒂普湖的美丽景色。
- **蒂阿瑙**，这宁静的蒂阿瑙湖是新西兰第二大湖泊。

06 Te Anau (118km) 🚗 Milford Sound (287km) 🚗 Queenstown (Hotel breakfast/ Buffet lunch on board the cruise/ Chinese dinner)

- Excursion to **Milford Sound** gives you an unforgettable journey of the southern fjords adventure. Enjoy an awe-inspiring scenery from the comfort, modern and spacious vessel. You'll see the geological drama of sheer cliffs, massive waterfalls, rainforest, Pembroke Glaciers and Mitre Peak. Keep a look out for wildlife like seals basking on the rocks or dolphins.
- We travel back to Queenstown for an overnight stay.

蒂阿瑙(118 公里) 🚗 米尔福德峡湾(287 公里) 🚗 皇后镇 (早餐/自助午餐于船上/中式晚餐)

- **船游米尔福德峡湾**了解南部峡湾，让你有个难忘旅程。你会看到陡峭的悬崖，庞大瀑布，雨林，冰川彭布罗克和米特峰。如果幸运将有机会看见海豚以及海豹喜欢晒着岩石上。
- 乘车返回皇后镇入住酒店。

07 Queenstown (262km) 🚗 Aoraki Mount Cook National Park (Hotel breakfast/ New Zealander dinner)

- **Mount Cook Alpine Salmon Farm**, situated in the Lake Pukaki Visitor Centre. It offers fresh fish for sale in whole or fillet form, along with a selection of hot smoked salmon produced. Fresh sashimi is a specialty.
- **Aoraki Mount Cook National Park**, is home to breath-taking landscapes and the kiwi spirit of adventure. Experience clear starry nights in the world's largest International Dark Sky Reserve, turquoise lakes, snow-capped mountains and New Zealand's highest peak, Aoraki / Mount Cook (3,724m height).
- **Kea Point Walk** (Duration: 1hour, 2.8km). This walk gently winds its way through sub-alpine grasslands and scrub to the Mueller Glacier moraine wall. The walk ends at a viewing deck that gives stunning views on a clear day of Mt Sefton and Footstool, the Hooker Valley, Mueller Glacier Lake and Aoraki Mount Cook.

皇后镇(262 公里) 🚗 奥拉基库克山国家公园 (早餐/新西兰晚餐)

- **库克山高山鲑鱼养殖场**，位于普卡基湖中心。可购买新鲜的鱼，热烟熏三文鱼和新鲜的生鱼片。
- **奥拉基库克山国家公园**有着令人叹为观止的风景和冒险精神。缺乏经验的探险者也可以找到众多令人满意的步行道前往高山、碧绿的湖泊、雪山-体验清晰的繁星之夜和新西兰的最高峰，奥拉基/库克山（3724 米高度）。
- **Kea Point Walk** (时间：1 小时，2.8 公里)。这一走，轻轻走过亚高山草原和穆勒冰川冰碛墙，步行到观景台欣赏塞夫顿山、板凳山、胡克谷、穆勒冰川湖和奥拉基库克山那壮丽的景色。

08 Aoraki Mount Cook National Park (123km) 🚗 Lake Tekapo (243km) 🚗 Christchurch → Auckland (124km) 🚗 Hamilton (Box breakfast/Taiwanese lunch & Thai dinner)

- **Lake Tekapo**, situated at the glacier lake surrounded by alpine scenery. A short visit to the Church of the Good Shepherd, a solitary structure that stands on the lake's foreshore.
- **Farmers Corner**, a retail and restaurant complex provide the best quality New Zealand made products in skincare, health, confectionery and wool beddings.
- Transfer to airport for your flight to Auckland.

奥拉基库克山国家公园(123 公里) 🚗 特卡波湖(243 公里) 🚗 基督城 → 奥克兰(124 公里) 🚗 汉密尔顿 (早餐/台式午餐 & 泰式晚餐)

- 特卡波湖是被冰川湖泊的高山风景包围着，湖边有一座牧羊人教堂，停留这拍照留念。
- **Farmers Corner** 土产店，有零售与餐饮体提供最优质的新西兰制造产品护肤、保健品、糖果和羊毛床上用品。
- 前往机场飞回奥克兰。

09 Hamilton (62km) 🚗 Matamata (60km) 🚗 Agrodome (12km) 🚗 Rotorua

(Hotel breakfast/Lunch in Hobbiton Movie Set/Hangi Feast & Maori Cultural Performance)

- **Hobbiton Movie Set:** Welcome to The Shire. Home of the Hobbiton Movie Set where the Lord of the Rings and The Hobbit trilogies were filmed. The Alexander's spectacular 1250 acres sheep and beef farm is just the perfect setting for Sir Peter Jackson's classic works. During your tour, you will see Hobbit Holes, The Green Dragon Inn, The Mill, double arch bridge and other structures and gardens built for the films.
- **Agrodome**, the unique farm experience! It is located in the heart of a real 350-acre working farm.
- Climb aboard **The Giant Farm Truck** as we begin the tour. You will have a chance to hand-feed and take photos with all sorts of friendly animals, including Romney sheep, cattle, deer, llamas, ostrich, pigs and alpacas. A visit to the Kiwi fruit orchard and olive grove, get the chance to taste natural kiwifruit juice and honey. Continue to witness **The Farm Show**, you're introduced to 19 breeds of sheep, a live sheep shearing demonstration, a fun sheep auction or join the show to feed the baby lambs or even hand-milk a cow!
- Tonight, our specially arranged **Hangi Feast** with the traditional **Maori Cultural Performance** is awaiting you!

汉密尔顿(62 公里) 🚗 玛塔玛塔(60 公里) 🚗 爱歌顿农场(12 公里) 🚗 罗托鲁瓦
(早餐/午餐于霍比屯电影外景地/毛利盛宴与毛利人的传统文化表演)

- **霍比屯电影外景地**, 参观《指环王》三部曲及《霍比特人》系列电影拍摄地, 感受真实的中土世界。驱车穿过亚历山大的壮观面积达 1250 英亩、风景如画的牧羊场, 沿途欣赏一直延伸到卡迈山脉的雄伟景象, 感叹大自然的神奇壮观。参观霍比特人小屋, 绿巨龙客栈, 磨坊, 双拱桥和宴会树定会让您应接不暇。
- **爱歌顿农场**, 独特的农家体验! 它坐落在一个 350 英亩的农场的中央。
- 乘坐农用车开始游览, 工作人员会提供手饲料为了让您有更多的机会与动物互动和拍下更多的照片。你会看到包括罗姆尼羊, 牛, 鹿, 骆驼, 鸵鸟, 猪和羊驼。参观猕猴桃果园和橄榄树林, 还有品尝天然猕猴桃果汁和蜂蜜的机会。继续观赏农场秀, 为您介绍 19 个绵羊品种, 现场剪羊毛示范、有趣的绵羊拍卖和喂羔羊宝宝, 甚至用手挤牛奶!
- 今晚, 我们特意为您安排著名的毛利盛宴与毛利人的传统文化表演!

10 Rotorua (238 km) 🚗 Auckland ➔ Kuala Lumpur (Hotel breakfast/ Hilltop New Zealander lunch)

- Rotorua: known for bubbling mud pools, shooting geysers and natural hot springs, as well as show casing our fascinating Maori culture.
- **Welcome to The Te Puia**, is New Zealand's living Maori cultural centre, situated in the Whakarewarewa Geothermal Valley. A visit to the live Kiwi bird on site and marvel the world famous Pohutu Geyser, and more than 500 natural geothermal wonders in this 60 hectares valley surrounded by native flora and fauna.
- Time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories of New Zealand!

罗托鲁瓦(238 公里) 🚗 奥克兰 ➔ 吉隆坡 (早餐/午餐于罗托鲁瓦山顶部)

- 罗托鲁瓦, 感受一个沸腾泥浆、喷涌间歇泉和地热温泉以及毛利文化的旅游胜地。
- **蒂普亚**是新西兰毛利人的生活文化中心, 坐落在华卡雷瓦雷瓦地热谷。了解奇异鸟的生活方式, 惊叹世界著名的波胡图间歇泉, 以及被超过 500 多种类的动植物所包围的这 60 公顷山谷。
- 告别这美丽的目的地, 并带着新西兰美好的回忆回家!

11 Arrival Kuala Lumpur

抵达吉隆坡



Disclaimer:

1. Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
5. Sightseeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
6. The group departure is subject to a minimum group size of 25 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
7. All pictures shown are for illustration purposes only, actual may vary.

免责声明:

1. 全程使用英文讲解，领队将以中文或粤语简约地说明。
2. 我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
3. 所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
6. 本团成团人数将以最少25位及不多于38位付费成人为标准。
7. 所有显示图片均仅供为说明用途，实际可能会有所不同。

Operated by

**PARLO TOURS SDN BHD 壩羅旅游社有限公司** (24106-H/KPL 0218)Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. **E-mail** : outbound@parlotours.com.my / **Website** : www.parlotours.com.my

Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 ● **Ipoh** 605-255 9566 ● **Sekinchan** 603-3241 8816
● **Teluk Intan** 605-625 8211 ● **Sitiawan** 605-691 0081 ● **Johor Bahru** 607-279 1510 ● **Penang** 604-227 5600